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Elvesztettem a csodát!– karácsonyra készülõ 

Idén igen hamar elkezdõdött a 
karácsonyi készülés. Már november 
közepén felcsendültek az ismerõs 
dallamok a nagyáruházakban, a 
reklámújságok ontották a jobbnál 
jobbnak tûnõ akciókat az ünnepekre. 
Hangolódjunk rá idõben – volt a mottó. 
Igen, a hangolódás, készülés valóban 
fontos. Én magam is szeretek felkészülni 
egy ilyen nagy ünnepre, szeretem, ha 
minden rendben megy, ha idõben meg 
tudom vásárolni és el tudom készíteni az 
ajándékokat, ha az ünnepi ebédekkel, 
vendégeskedésekkel kapcsolatban is a 
terveim szerint haladnak a dolgok. 
Szeretek tervezgetni, és a tervezgetésben 
benne van a ráhangolódás is. 

De idén valahogy nehezebben 
ment. Nem azért, mert nem inspirált a 
karácsonyi dallamok sokasága, vagy 
mert nem találtam volna kedvemre való 
ajándékokat a különbözõ katalógusokban. 
Nem, valami más volt a hiba. Elveszett a 
varázs. Az ünnep és a rákészülés igazi 
varázsa, lényege. Úgy éreztem, minden 
tárgyiasítva van, a karácsony sem lett más, 
mint megvásárolható tárgyak sokasága, 
kipipált vendégeskedések sora, letudott 
látogatások és beszélgetések alkalma. 
Pipa, megvan ez is. Elveszett a csoda, a 
lényeg. A mítosz, az, ami az ünnepet 
igazzá teszi.

Miközben én is besoroltam a 
tömegbe és igyekeztem letudni a 
vásárlásokat, azon kezdtem gondolkodni, 
miért is van ez így? Miért engedjük ki a 
szívünkbõl, a lelkünkbõl a karácsony és 
még elõbb, az advent igazi örömét? 

Mindenkinek kell egy kis csoda, egy kis varázslat. És a 
karácsony sokkal több ennél. 

A karácsony, és már maga a várakozás is annak az 
öröme, hogy ez a világ szép, és boldog hely lehet. Hogy van sok 
olyan dolog, aminek örülhetünk, amiért hálásak lehetünk. 
Minden karácsony annak az üzenetnek az ünnepe, hogy Isten 
még nem ábrándult ki belõlünk, emberekbõl. Hogy bennünk is 
ott van a lehetõség a szeretetre. Arra, hogy végre meglássuk a 
másik embert, hogy megtaláljuk azt, ami igazán fontos és 
lényeges az életben, hogy meglássuk a megismételhetetlen és 
örömteli pillanatok erejét. 

Igen, útközben, a nagy készülésben én is elvesztettem a 
csodát, a lényeget. De felnyitotta a szememet egy 3 éves szöszi-
tündér, aki boldogan nyitogatja ki az adventi naptár minden 
egyes kis ajándék csomagocskáját; aki õszinte csodálattal a 
szemében örül az adventi gyertya lángjának és követeli azt 
minden nap, nem csak a vasárnapokon; aki boldogan vesz észre 
minden új dekorációt a falon és az ablakon, és igazi hittel a 
szívében várja, hogy az angyalok meghozzák a karácsonyfát a 
kis Jézus születésnapjára. Neki nem is kell több. Nekünk miért 
nem elég ennyi? 

Jézus születésének ünnepén, a szeretet ünnepén miért 
engedjük, hogy elkapjon minket újra és újra az anyagias világ 
fogaskereke? Szem elõl tévesztjük a legfontosabbat: szeretet és 
egymásra figyelés nélkül mit sem érnek az anyagi javak. A 
magány ellen nem orvosság a jólét. Az ünnep lelkülete 
meghatározhatja egész életünket. 

Ezeken a napokon a lelkünk ajtót nyitogat az isteni felé, 
mert szükségünk van a hitre, szükségünk van arra a Szeretetre, 
amit egyedül Jézus Krisztus hozhat el. Lelkünk ajtót nyitogat, 
mert az ember legbelül, a szíve mélyén jól tudja, mitõl lehet 
igazán különleges ez az ünnep, és mitõl lehet valóban fontos 
már a készülés. Ne veszítsük el, ne engedjük elkallódni sok 
lényegtelen dolog és tárgy között az Igazit. Ezen a 
születésnapon a szeretet ölt testet. Isten üzenete a világnak most 
is: a végtelen szeretet és kegyelem ajándéka. 

Ez valóság. Igazi és megkapható kincs, ajándék. Õ adta 
2000 évvel ezelõtt és adja ma is. Ha akarjuk, a miénk lehet, és 
beragyoghatja a készülést, az ünnepet. Fényt és irányt hozhat 
életünkbe, megváltoztathat, átformálhat, a szívünkbe írhatja a 
szeretet üzenetét. Ez Isten ajándéka – Nekünk! Rajtunk múlik, 
elfogadjuk-e! Rajtunk múlik, milyen lesz ez a készülés, ez az 
advent, ez az ünnep. Rajtunk múlik, hogy nekünk, bennünk is a 
Szeretet ünnepe legyen.

 Deák Ágota lelkész

Szeretettel várjuk az evangélikus 
templomba 

karácsonyi alkalmainkra:

Dec. 24. 17.00 – gyermekek mûsora
Dec. 25. 10.30 – istentisztelet és úrvacsora
Dec. 26. 10.30 – istentisztelet
Dec. 31. 17.00 – istentisztelet

2011. jan 1. 10.30 – istentisztelet 
2011. jan 2. 10.30 – istentisztelet és úrvacsora

Égbõl pottyant 
trombita

Hírek az óvodából

Óvodás szülõk í rták

Önkormányzati 
hírek

Nyugdí jasklub hírek 

Képzések éve a 
Sokoró Kft-nél

Évvégi számvetés a 
tûzoltóknál

Eredményes 
mazsorettek

Gálaest Kolontárért

INO-s napok

Emlékek nélkül
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Dr. Kukorell i  Lászlónak 
hívnak, 37 éves vagyok. 
E l õ s z ö r  i s  s z e r e t n é m  
megköszönni mindenkinek, 
a k i  a  v á l a s z t á s o n  
szavazatával támogatott, és 
í g y  m o s t  T é t  v á r o s  
polgármestere lehetek.
Családom hosszú ideje Téten 
é l  és  neve l te tésembõl  
adódóan én sem tudom 
elképzelni, hogy ne Téten 
éljek.
Egyetemre Miskolcra jártam, 
ahol 1999-ben jogász, illetve 
még 1998-ban szociológus 
és  közép i sko la i  t aná r  

végzettségeket szereztem. Egyetemi éveim alatt több, mint 
két éven át voltam elnöke a Kollégiumi Hallgatói Tanácsnak.
Az egyetem elvégzését követõen rögtön a Gyõr-Moson-
Sopron Megyei Közigazgatási Hivatalba kerültem, ahol 
csaknem hét éven keresztül voltam számos önkormányzat 
területi referense. Késõbb dolgoztam közjegyzõ-
helyettesként, és az APEH Nyugat-Dunántúli Regionális 
Igazgatóságán jogászként.
A közigazgatásban eltöltött évek alatt bepillantást nyertem 
az önkormányzatok mûködésébe, az önkormányzatiság 
mindennapos problémáiba, valamint a hatósági munkába 
egyaránt.
Még mindig úgy gondolom, hogy az egyik legfontosabb 
feladat igazán élhetõvé tenni a városunkat úgy, hogy a 
városiasodás ne menjen a hagyományos kapcsolatok 
rovására.
Az eltelt rövid idõben is igyekeztem minden lehetséges 
fórum és rendezvény adta lehetõséget kihasználni arra, 
hogy a város lakosságával párbeszédet kezdeményezzek. 
A Városháza ajtaja eddig is nyitva állt és ezután is nyitva 
lesz a lakosság elõtt, ezért kérem Önöket, ha valamilyen 
okból nem találnak meg a hivatalban, vagy nem tudnak 
velem közvetlenül beszélni, akkor a kollégáimon keresztül, 
vagy e-mail segítségével bátran juttassák el a 
problémájukat, ötletüket. Ígérem problémáikon a 
lehetõségekhez képest segítünk, illetve ötleteiket, 
javaslataikat köszönettel fogadjuk és megfontoljuk. Hiszem, 
hogy amennyiben a tétiek összefognak nagy dolgokra 
lehetünk képesek a szûkülõ anyagi források ellenére is. 
Tudom, tudjuk mindannyian, hogy rengeteg tennivaló van a 
városban, ezért fontos az összefogás és a feladatok 
fontossági és sürgõsségi sorrendben történõ elvégzése, 
ütemezése.
Még egyszer köszönöm a támogatást és ígérem a Város 
érdekeit fogom szolgálni.

Dr. Kukorelli László polgármester

Bemutatkoznak:városunk polgármestere és képviselõiBemutatkoznak:városunk polgármestere és képviselõi
Tisztelt Téti Polgárok, Kedves Hölgyek 

és Urak!
Köszönöm mindenkinek,  ak i  a  
szavazatával lehetõvé tette, hogy immár 
az 5. ciklusban lehetek Tét Város 
Önkormányzatának a képviselõje. 
Ez számomra a megtisztelés mellett egy 
olyan felelõsség teljes megbízatás és 
közérdekû szolgálat, amit csak a 
munkám l eg javá t  adva  t udok  
megszolgálni. Tudom, hogy nagy az 
elvárás a képviselõ-testülettel, így 
velem szemben is, de ennek meg 
kívánok felelni. A lehetõségeken belül 
mindent megszeretnék tenni a 
Polgármester úrral és képviselõ 
társaimmal együttmûködve a városunk 
fejlõdéséért, a téti emberek életminõségének javításáért. 
1994-ben lettem elõször képviselõ, 2003-tól pedig az alpolgármesteri 
feladatokat is ellátom. A 16 év tapasztalatai alapján  bátran 
elmondhatom, hogy ha valaki az esküjének megfelelõen végzi a 
képviselõi munkát, annak abba sok munkát, idõt és energiát kell 
fektetnie. A képviselõi, de fõleg az alpolgármesteri munka nem a 
testületi ülése számától függ, hanem a széleskörû és mindenre kiterjedõ 
elõkészítéstõl, a megfelelõ egyeztetésektõl valamint azokból az emberi 
kapcsolatokból származó véleményektõl is, amelyekre életem minden 
részében támaszkodhatok.
Édesapám ugyan Amerikában született, édesanyám pedig született tét-
szentkúti azért mi mindig tétiek voltunk és vagyunk, ezért kijelenthetem, 
hogy tradicionális helybéli családból származom. Feleségemmel együtt 
született tétinek valljuk magunkat. Az Autójavító ktsz-ben végzett 45 évi 
munkám során kialakított baráti kapcsolataim és a közel 20 éves focista 
múltamból eredõ sporttársi barátságok által elmondhatom, hogy a téti 
emberek legnagyobb részét személyesen ismerem, és törekszem arra, 
hogy a fiatalokat és az újonnan lett tétieket is megismerhessem.
 Az emberi kapcsolatok, a barátságok és a civil szervezetekben, 
társaságokban végzett közös tevékenységek adják az együvé 
tartozásnak azt az alapját, ami  megítélésem szerint  a fejlõdésünknek a 
motorja lehet. Sok példa mutatja azt, hogy az összefogás mekkora erõt 
jelent, például az iskolai sportcsarnok megvalósítása, de sajnos azt is 
meg kellett tapasztalnom, hogy az ellenkezõje mekkora károkat okozhat.
A képviselõk létszáma közel a felére csökkent, ezért a felelõsségünk is 
jelentõsen növekedett. Ahhoz, hogy a döntéseink minden területen az itt 
élõk érdekeit szolgálják sok információra van szükségem. Ezúton kérek 
mindenkit, akinek közérdekû javaslata, ötlete van, azt mondja el, vagy 
írja meg. Ígérem, hogy a lehetõségeken belül mindent megteszek annak 
érdekébe, hogy a jó ötletek, elképzelések megvalósulhassanak.
Közös érdekünk, hogy a városunk az élhetõ kisváros legyen. 
Én tudom, hogy mit jelent az, ha helyben lehet dolgozni, mennyi idõt és 
pénzt lehet azzal is megtakarítani. Ezért azon leszek, hogy minél több 
munkahely valósuljon meg, mert az a lakosság számának alakulásában 
is pozitív eredményt hozhat.
A fentiek alapján bizakodva bár, de számolva a várható nehézségekkel 
is az eddigi tapasztalataimat felhasználva városunk fejlõdéséért fogok 
dolgozni, de egyben számítok az Önök segítségére, támogatására, 
hogy közösen összefogva fejlõdhessen városunk. 
Az összefogás reményében tisztelettel köszöntöm városunk minden 
lakóját: Ackermann László alpolgármester

2010. önkormányzati képviselõ választás eredménye Téten2010. önkormányzati képviselõ választás eredménye Téten

2010. kisebbségi önkormányzati  választás eredménye Téten2010. kisebbségi önkormányzati  választás eredménye Téten
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Horváth Endre

Boros Zoltánnak 
hívnak, 56 éves, nõs, 
két gyermek (Zoltán 
és Gyöngyi) édesapja 
vagyok. 1978-ban 
mérnöki diplomát 
szereztem Gödöllõn, 
majd nyolc évig az 
a g r á r s z f é r á b a n  
dolgoztam. 1986-ban 
k e r ü l t e m  a  T é t i  
Általános Iskolába, 

technikát, kémiát és biológiát tanítottam. 
1988-ban középiskolai tanári képesítést 
szereztem, majd a Budapesti Mûszaki 
Egyetem közoktatás-vezetõi képesítést 
kaptam. Tizenhat éve vezetem a Téti Általános 
Iskolát, ami idõközben Kisfaludy Károly 
nevét viselõ Általános Mûvelõdési Központtá 
alakult, és magába foglalja a Bölcsõdét, a 
Napközi-otthonos Óvodát, az Általános 
iskolát, a Városi Mûvelõdési házat, a Városi 
Könyvtárt és a Helytörténeti kiállítást. Az 
intézményhez tartozik tagintézményként a 
Rábacsécsényi Általános Iskola, és az Óvoda, 
a Gyõrszemerei Általános Iskola és az Óvoda, 
Valamint a Mórichidai Általános Iskola is.
Tét város polgárainak bizalmát élvezve az 
ötödik képviselõi ciklusomat kezdtem meg az 
októberi választásokat követõen. Az elõzõ 
ciklusokban a pénzügyi bizottság elnökeként, 
majd tagjaként, ezt követõen pedig a 
városüzemeltetési bizottság elnökeként 
tevékenykedtem – hitem szerint – városunk 
javára. Jelenleg tagja vagyok az ügyrendi 
bizottságnak és elnöke a városüzemeltetési 
bizottságnak. Köszönöm a rám szavazók 
ismételt bizalmát, és ígérem, hogy ebben a 
ciklusban is minden erõmmel és tudásommal 
városunk polgárainak érdekét fogom 
szolgálni! 

Tisztelt Téti Polgárok,
október 14-én esküt 
te t tem,  képvise lõ  
lettem. Köszönöm a 
746 szavazatot és 
mindazt a támogatást, 
segítséget, biztatást, 
m e l y e t  Ö n ö k t õ l  
kaptam. Céljaim közül 
a legfontosabbak: a 
n y i l v á n o s s á g  
biztosítása, a kábel-
tévé közvetí tse a 

testületi üléseket, munkahelyteremtés, 
hatékony és ügyfélbarát hivatal, a támogatások 
igazságos elosztása, téglavetõ ügyének 
rendezése, kamers biztonsági rendszer 
kiépítése, járdaépítés, Virágos Tét program 
elindítása, a civil- és sportszervezetek 
támogatása, fiatalok bevonása a közéletbe 
stb… Ezen elképzelések megvalósításában 
számítok az Önök segítségére is.
Az elkövetkezõ évekre Márai Sándor 
gondolatai mutatják az utat számomra: „Arról, 
hogy semmitõl nem kell félni: Ha jó ügyet 
védesz, mitõl is félhetsz? Mi is történhetik 
veled? Letepernek, megrágalmaznak, 
kirabolnak, meggyaláznak? Vádakkal 
fordulnak ellened, hamisan ítélnek? ... Végül is 
tehetetlenek az igazsággal szemben… Csak 
akkor nem vagy magányos az életben, ha jó 
ügyet szolgálsz. Nincs fizetség és jutalom az 
ilyen perben. De nincs alku sem. Ezért soha ne 
félj kimondani azt, amirõl egész lelkeddel 
tudod, hogy igaz.”
Végül egy régi ír áldással kívánok önöknek 
boldog ünnepeket, sikerekben gazdag újévet! 
„ Legyen elõtted mindig út,
Melegen süsse arcodat a Nap,
 Az esõ puhán essen földjeidre,
S amíg újra találkozunk,
Hordozzon tenyerén az Isten.”
Tisztelettel és szeretettel: Rendes Róbertné 

Baranyai Zoltánné 
Z s u z s a  v a g y o k .  
Független jelöltként 
i n d u l t a m  a  
képviselõválasztáson 
és az Önök támo-
gatásának köszönhe-
tõen képviselõ lettem,  
m e l y e t  e z ú t o n  i s  
szeretnék mindenkinek 
hálásan megköszönni. 
F é r j e m  B a r a n y a i  
Z o l t á n  e g y  

mezõgazdasági gépgyártó kft-nél dolgozik, 
Dávid fiam a K.K.Á.M.K. 7. osztályos tanulója 
23 éve lakom Téten, ez idõ alatt nagyon sok 
embert megismertem munkám során.5 éve 
dolgozom a Téti Kistérség Sokoróaljai 
Önkormányzatainak Gyermekjóléti és Szociális 
Intézményében, 3 éve közösségi gondozóként. 
Szeretem a munkámat, kollégáimmal nagyon jó 
a kapcsolatom. Képviselõként is szeretnék 
bizonyítani!           

Z s o l n a i  
F e r e n c n e k  
hívnak 1950-es 
évjáratú, vagyok 
(szakértõk szerint 
az egy nagyon jó 
évjárat volt) Az, 
h o g y  T é t e n  
s z ü l e t t e m  a  
P o n g r á c  n é n i  
bábáskodásával, 
és az óta is itt élek azt jelenti: 
törzsgyökeres tétinek érezhetem magam. 
1964- be ipari tanulónak álltam, sikeres 
vizsga után, mint vízvezeték szerelõ 
vágtam neki az „élet rögös útjának”. 
Éreztem, hogy egy kicsit több van 
bennem, ezért úgy gondoltam talán 
tanulással, tudnám simítani azt a rögös 
utat, amin jártam. Estin épületgépész 
technikumot végeztem, és mint 
m û v e z e t õ  f o l y t a t t a m  s z a k m a i  
pályafutásom, amit aztán,(boltvezetõi 
vizsga letétele után) mint építõanyag 
telepi részlegvezetõ fejeztem be 2001-be, 
amikor is megrokkantam, és nyugdíjba 
vonultam. Ez a rövid szakmai életrajzom, 
ami azért nem volt ilyen sima, de hát 
miért panaszkodnék, arra senki sem 
kíváncsi, és csak a papír telne vele. Most 
jön az, ami számomra a legfontosabb: a 
család. Elég korán szinte gyerekfejjel 
házasodtunk össze a feleségemmel 1971-
ben. 73-ban született a nagylányunk 
Mar ianna ,  ak ibõl  kereskedelmi  
végzettséggel, érettségivel egy életrevaló 
üzletasszony lett. Nagyobbik fiam 
Ferenc 75-ben született katonai fõiskolát 
végzett, de sajnos az élete nem tudott 
kiteljesedni, mert 2001-ben, súlyos 
betegségben elhunyt, hatalmas ûrt, és 
fájdalmat hagyva maga után. Kisebbik 
lányom Mónika 77-ben született, 
fõiskolai (tanító képzõ) végzettséggel, a 
közigazgatásban találta meg a helyét. 
Tanácsosi beosztásba dolgozik egy 
állami hivatalban,és jelenleg a Széchenyi 
Egyetem utolsó éves hallgatója. Kisebbik 
f i am András  80-ban  szü le t e t t ,  
kereskedelmi végzettséggel egy gyõri 
nagyáruház raktárvezetõje. A szemem 
fénye a két kis unokám: Janka hároméves 
múlt, Andriska pedig kettõ, és akkor van, 
a legnagyobb öröm a házban mikor mind 
a ketten itt vannak nálunk. Õk segítenek 
kiteljesíteni azt az ûrt, amit Ferike 
elvesztése okozott nekünk. Lokálpatrióta 
közösségi embernek érzem magam. 
Amivel tudom, segítem a városom Tét 
elõbbre jutását, fejlõdését. Ha valamilyen 
téma megragad ja  a  fan táz iám,  
megpróbálom megfogalmazni, leírni. 
Ezeket, az írásokat rendszerint közli a 
megyei napilap a Kisalföld. De felteszem 
az írásaimat a honlapomra is „okulás 
végett”! A honlapom: feribacsi.5mp.eu
Neked, aki ezt az írást olvasod, jó 
egészséget, boldogságot, és sok 
szerencsét kíván e sorok írója Zsolnai 
Ferenc

mondani azon téti lakosoknak, akik rám szavaztak 
a 2010 évi Önkormányzati képviselõ választáson.
21 éve egy boldogító „igen” után kerültem Tétre. 
Mikit - férjemet- úgy gondolom, nem nagyon kell 
bemutatni. Fuvarozó vállalkozóként dolgozik. A 
családunkban három gyermeket nevelünk. 
Nikolett Gyõrben a Nyugat-Magyarországi 
Egyetem Apáczai Csere János karának hallgatója, 
Adrienn a Budapesti Gazdasági Fõiskolán tanul. 
Milán 7. osztályos, a téti iskola padjait koptatja. 
Közgazdasági végzettségem miatt az iskola 
elvégzése után a bankszakmában helyezkedtem el. 
Pályakezdõként az ország legnagyobb 
pénzintézetéhez kerültem. Az OTP-ben eltöltött 
14 év alatt sok tapasztalatra tettem szert. Életem 
egyik nagy fordulópontja volt, mikor Horváth 
Miklós a Téti Takarékszövetkezet már 
n y u g a l m a z o t t  e l n ö k e  k e r e s e t t  m e g  
állásajánlatával. Éltem a felkínált lehetõséggel. 
Az eltelt 8 év alatt kiérdemeltem vezetõim 
elismerését, és bátran mondhatom nagyon jó 
kapcsolatot alakítottam ki kollégáimmal. A 
tavalyi évben kiváló dolgozó, és a téti 
kirendeltség helyettes vezetõje lettem. Mindezt 
nem értem volna el, ha nem állt volna mellém a 
családom és a munkatársaim.
Munkám során és a képviselõségem alatt is 
szeretnék megfelelni az elvárásoknak.
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„ Az egészség nagy kincs, az egyetlen, amely arra érdemes, hogy ne csak 
idõt, verejtéket, fáradságot, vagyont vesztegessünk rá, de még az életünket 
is kockára tegyük a nyomában.” (Montaigne: Bölcsességek könyve)
Évek óta egyre tisztábban látjuk 
milyen fontos az egészség és az 
életvitel szempontjából az 
egészségneve lés ,  mi lyen  
nagyhatású lehet a megelõzés és 
a z  e g é s z s é g f e j l e s z t é s .  
Óvodánkban az elmúlt nevelési 
év folyamán hagyományteremtõ 
szándékkal EGÉSZSÉGHETET  
szerveztünk tavasszal. Pozitív 
tapasztalatokat szereztünk és 
ezen felbuzdulva ebben a 
tanévben nem vártuk meg a tavaszt, már õsszel szerveztünk egy 
egészséghete. Minden óvodai Szinte minden csoportban készült 
gyümölcssaláta, párolt zöldség, mégis  minden csoport más- más arculatot  
adott ennek a hétnek: a  HALACSKÁSOK ínycsiklandozó dióval töltött 
almát sütöttek, a  CSIGÁSOK  almakompótot fõztek, a KATICÁSOK 
kipróbálták a gyümölcscentrifugát és frissen facsart gyümölcslevet ittak,  
a NYUSZISOK nyers zöldségeket, gyümölcsöket, olajos magvakat 
kóstolgattak.
Nyitott hét volt ez a szülõk számára is, bárki részt vehetett a 
tevékenységekben, érdeklõdése és ideje függvényében. A délelõtti 
órákban szülõk, óvónõk és a gyerekek együtt készítették az egészséges 
f inomságoka t  é s  h ív ták  
kóstolásra a többi csoportot is. 
A  d é l u t á n i  i d õ b e n  a  
Vöröskereszt aktivistáinak 
köszönhetõen lehetõség nyílt 
k ü l ö n f é l e  e g é s z s é g ü g y i  
szûrések elvégzésére, így 
vérnyomás, vércukor és vizelet 
vizsgálatra.  Egész héten 
f igye lemmel  k í sé r tük  a  
gyerekekkel, hogy ki mivel 
érkezett az óvodába. A hét 
utolsó napján azután a „Ki tett 
mozgással a legtöbbet az egészségéért ezen héten?” címszó alatt a gyalog 
és kerékpárral érkezõ gyerekeket díjaztuk. 
A VÉDÕ NÉNIK is szerepet vállaltak ezen a héten a közös munkában. 
Játékos délelõttöt szerveztek a gyerekeknek, melynek témája a fogápolás 
volt. 
A gyerekek maradandót is alkottak, RAJZVERSENYEN mutatták meg 
alkotóképességüket, az alkotások szereplõi Vitamin falva és 
Gyümölcsfalva lakói voltak. Az egyéni és közös alkotások az óvoda 
folyosóján kerültek kiállításra. 
Kész í tõ i  ok levé lben  és  
díjazásban részesültek. 
Mindent összegezve, ismét jól 
sikerült ez az egészséghét! 
Gyerek, felnõtt jól érezte 
magát, megismerhetett új 
dolgokat melyek egészsége 
m e g õ r z é s é t  s z o l g á l j á k .  
Köszönetünket szeretnénk 
ezúton kifejezni azoknak a 
szülõknek, nagyszülõknek, 
akik résztvettek ezeken az 
eseményeken , segítették 
munkánkat, elképzeléseinket kivitelezni. Mi mást is kívánhatnánk nekik 
és magunknak is, mint: „További jó erõt, egészséget!”
Tisztelettel: Katona Imréné Óvónõ, mentálpedagógus

É g b õ l p o t t y a n t t ro m b i t a , 

Dávid már fújhatja címmel, óriási betûkkel, 
fényképekkel jelent meg egy cikk a Blikkben 2010 
júliusában. A nyár elején az újság munkatársa keresett 
telefonon, s azt kérdezte:
Jár-e a téti zeneiskolába egy Makkos Dávid nevezetû 
szorgalmas, tehetséges trombitás? Nagyokat 
bólintottam a telefonba, s még néhány jelzõvel 
bõvítettem: dicsértem gyors felfogó képességét, 
hihetetlen memóriáját, akaraterejét. Azt is elmeséltem, 
hogy amit a tanév folyamán mondtam neki, minden 
szóra emlékszik, s azt meg is tudja valósítani. A 
zenekar 35 éve alatt ilyen gyerek még nem volt! Egy 
év alatt, másfél év anyagát végezte el trombitából.
Voltak, vannak nála muzikálisabb gyerekek, de az, 
születési adottság, amit viszont a Dávid produkál, az a 
saját munkájának, akaratának köszönhetõ, és ezért 
mindenképpen nagyra értékelendõ! Úgy gyakorol, 
ahogyan azt az órán megbeszéljük, erre nagyon kevés 
gyerek képes. Koncentrált munkájának köszönhetõen 
éneklése, muzikalitása is sokat javult.
A trombita átadásakor derült ki, hogy a nagymama az 
újság Napraforgó akció pályázatára írt. A közismert 
emberekbõl álló zsûri a sok pályázat közül az övét 
találta a legjobbnak, s ezért kapott ajándékba egy 
olyan értékes trombitát a Dávid, amilyen még a 
zenekarnak sincs. Vannak tehetséges, de lusta, vagy 
figyelmetlenül gyakorló zenetanulók, vannak, akik 
szorgalmasak, de kevesebb talentummal születtek. 
Tehetség, szorgalom ritkán párosul, s akkor még nem 
beszéltem a színpadra lépés izgalmáról, ami nagyon 
sok zenész teljesítményét lerontja. Dávidnak ez 
utóbbival kell még megküzdenie. Minden órán 
nagyszerûen játszik, de színpadon a drukk sokat ront a 
produkcióján. A következõ év szeptemberében kerül 
sor a háromévenként megrendezésre kerülõ országos 
trombitaversenyre, s addig – nem reménykedek, 
hanem biztos vagyok benne-, hogy ezt a káros 
izgalmat is legyõzi, és ismét lesz a verseny döntõjének 
téti résztvevõje!
Az égbõl pottyant trombita legfeljebb egy mese címe 
lehetne. Itt viszont arról van szó, hogy egy bátor, 
bizakodó nagymama vette a fáradságot, írt egy jó 
pályázatot, mert volt és van egy ügyes, szorgalmas 
unokája, aki megdolgozott azért a nagyszerû 
YAMAHA trombitáért. Gratulálok!
Mint a Zeneiskola vezetõje és a Téti Ifjúsági 
Fúvószenekar karmestere köszönetet mondok 
mindenkinek, akik segítették és figyelemmel kísérték 
az együttes egész évi munkáját.
Áldott karácsonyi ünnepeket, boldog új évet kívánok 
mindenkinek! Steszli Tibor

H í r e k a z ó v o d á b ó l !
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„Óvodás szülõk írták”
Az Óvoda Süni csoportjában októberben 
a 2. hét az egészséges életmód és 
táplálkozás jegyében telt. Október 13-án 
egy szép napsütéses szerdai napon  a 
lelkes Anyukák és Óvó nénik próbálták 
megismertetni a gyerekekkel az 
egészséges táplálkozás fontosságát. 
Sokan legyintenek és továbblépnek a 
témán mondván, hogy „drága és nincs rá 
idõm”! Valóban néha kicsit idõigényes, de 
nem kerül több idõbe ugyanazt az ételt 
elkészíteni egészségesen.  Mint ahogy az 
sem, hogy valamit megpárolunk vagy  
megfõzünk.
Egyszerûbb dolgokhoz néha sok eszköz sem 
kell. A párolás elvégezhetõ egy fém lábas, 
fedõ és szita segítségével is. Tegyünk vizet a 
lábosba, rakjuk bele a zöldséget a szitába és 
ezt akasszuk  a lábas tetejére. Rakjuk rá a 
fedõt és kezdjük forralni a vizet. Negyedóra 
múlva kész a párolt friss zöldborsó, vagy a 
fagyasztott. A fagyasztott zöldségeknél, 
amennyiben fõzzük õket,  elegendõ 
ugyanennyi idõ ha forrásban lévõ vízbe 
tesszük és újraforrástól számítva csak 5-6 
percet fõzzük. Így is nagyon egészséges.
Egy egyszerû teflon serpenyõben pedig 
remek „grillezett” zöldség és hús készíthetõ, 
amihez csak egy evõkanál olaj és ízlés szerinti 
fûszer szükséges. A mikrohullámú sütõben is 
lehet pár perc alatt párolni zöldséget, jobb 
minõségûekben grillezni is. Hamarabb kész 
van és a egészségesebb.  Remek edény még a 
kínai Wok. Többféle változatban (öntöttvas 
aljú a legjobb, de van Teflon bevonatú is!) 
kaphatóak és nem mindegyik drága. 
Zöldséges és húsos egytálételek elkészítésére 
a legjobb. Nyáron amikor a kertben minden 
megterem, akkor lehet a legjobban 
kihasználni. Az egészségnap keretében Wok-
os párolt zöldséget készítettünk, amit 
mindenki szívesen fogyasztott. A jelenlévõk 
látták, hogy a pucolás és aprítás volt 
idõigényes, maga az elkészítés alig. Az 
olajban pirított hagymára rárakjuk a 
sárgarépát, zellert, petrezselyem gyökeret és 
megsózzuk, hogy hamarabb levet eresszen. 
Utána belerakjuk a többi zöldséget: karfiolt, 
paprikát, krumplit, paradicsomot, káposztát 
és hagyjuk megpuhulni fedõ alatt .  
Ízesíthetjük bolti fûszerkeverékkel, de mi 
magunk is kísérletezhetünk tengeri sóval, 
olíva olajjal, petrezselyemmel, borsikafûvel, 
majorannával, bazsalikommal, kakukkfûvel 
és  oregánoval .  A petrezselyem és  
zellergyökér lereszelve finom fûszerként 
használható párolt dolgokhoz és mártásokhoz. 
Tehát csak az ízlés és a fantázia szabhat határt.
A legtöbb szülõ rémálma, hogy válogatós 
gyerekével hogyan szerettesse meg a 
gyümölcsöket és nyers zöldségeket. Néha sok 
idõ és energia szükséges. De az eredmény 
majdnem mindig pozitív. Próbáljuk elõször a 
kedvenc ételei közé csempészni õket. Például 
a lányom szereti a tojást, de utál mindent ami 
zöld. A következõ omlett a kedvence. 
Természetesen õ is segít az elkészítésben. 
Durvára vágunk egy csokor petrezselymet és 
beletesszük egy tálba. Ráütünk 1-2 tojást és 
tengeri sóval sózzuk. Összekeverjük és egy 

forró olajos teflon serpenyõben lassú tûznél 
mindkét oldalát megsütjük, mint a palacsintát. 
Ha elkészült akkor hagyjuk, hogy feldarabolja 
és szedjen magának amennyit szeretne. Hiszen õ 
„csinálta”. Ugyanez elkészíthetõ paprikával, 
karfiollal, padlizsánnal, répával, brokkolival, 
zöldborsóval és csemege kukoricával is. Csak itt 
elõször a fûszerezett és sózott zöldséget egy 
kicsit elõtte „grillezzük” és amikor majdnem 
kész, akkor öntjük rá a tojást. Fontos, hogy 
mindig engedjük segíteni, ha a „terep” 
biztonságos. Szívesen eszik a gyerekek azt az 
ételt amelyet maguk „fõztek”! 
A gyerekek többsége szereti a különbözõ 
magokat és önteteket. Fõleg ha édesek! 
Próbálkozhatunk a következõ ( a Süni 
csoportnál is bevált!)  receptekkel. Vágjunk 
karikákra és csíkokra gyümölcsöket. Rendezzük 
el a tányérján „viccesen”. Pl. ember, játék, állat 
vagy virág, stb. formában. Adjunk mellé egy kis 
tálba mézzel édesített natúr joghurtot, kefirt, 
sovány tejfölt vagy gyümölcsös joghurtot. 
Rakhatunk mellé nyers szezám, len, napraforgó 
és tökmagot. Engedjük, hogy ezeket mártogassa 
és úgy egye. Válogatós gyerek mártogathatja 
olvadt jégkrémbe és fagyiba is. A zöldségeknél 
ugyanez az alapelv. Adhatunk melléjük sós vagy 
édes öntetet. A válogatós gyerekek szeretik a 
majonézt és a ketchup-öt. Ezekbe is mártogathat, 
vagy mi magunk is készíthetünk „édes 
mártogatóst”. Egy tálkába rakjunk 3 evõkanál 
sovány tejfölt, natúr joghurtot vagy kefirt, 1 
evõkanál majonézt, 1 fél citrom levét és 
édesítsük meg ízlés szerint 1 vagy 2 kanál 
mézzel. Imádni fogják és hírtelen az „utálatos” 
zöldség is elfogy a tányérról. Ezúton köszönöm 
az Óvó nénik és Anyukák segítségét is! 
Mindenkinek sok sikert és jó kísérletezést 
kívánok!
Tisztelettel: Gecseiné Ilyés Mária Júlia, Emma 
édesanyja a Süni csoportoból
 „Egy kicsi mozgás mindenkinek kell…”
Az egészséghét keretében az egészséges 
táplálkozás mellett fontos szerep jutott a 
mozgásnak is. Az óvodás és bölcsõdés 
gyerekek néhány órát tölthettek együtt a 
mozgás jegyében. Egy rövid zenés 
koreográfia megtanulása után szinte az 
egész óvodai közösség egy emberként 
mozgott. A játékos lépegetések során fontos 
izom erõsítést végeztek,melyek a talp 
izmocskáit erõsítették. A „kemény munkát” 
önfeledt szórakozás követte. Felemelõ és 
nagyszerû érzés volt látni, ahogy a gyerekek, 
szülõk és óvónõk lelkesedéssel és örömmel 
tanulva mozogtak együtt. Nagyon nagy 
örömmel tettem eleget a felkérésnek, hogy a 
kis apró talpúaknak tartsak egy kis tornát. 
Ezúton szeretném megköszönni ezt a 
feledhetetlen élményt és lehetõséget: Szabó 
Dalma édesanyja a Süni csoportból.
Kirándulás a Süni csoporttal!
Mindenki örült aznap reggel, hogy szép 
idõnk van és mehetünk a szabadba 
kirándulni! Remek lehetõség év elején, hogy 
jobban megismerjük egymást és a gyerekek 
is könnyebben beilleszkednek a csoportba és 
igazi óvodás kispajtások lesznek! Minden 
kisgyerek alig várta, hogy megérkezzünk a 
Marcal melletti vadászházhoz és kedvünkre 

játszhassunk. Ezen a napon sem 
gyermek, sem felnõtt nem volt 
rosszkedvû. Nem volt hiány játékból, 
jókedvbõl.  Amikor elfáradtak,  
megéheztek csemetéink, pihenés 
közben sült virslivel és ropogtatni 
valóval csillapították éhségüket, 
energiát gyûjtöttek a Marcal melletti 
sétára, amit szintén nagyon élveztek. 
Reméljük, hogy hamarosan újra együtt 
kirándulhatunk a Süni csoporttal! 
Ennél jobban nem is sikerülhetett volna 
az év eleji kirándulás! Horváth Márk 
édesanyja 
„Süssünk, süssünk valamit…”
Október 16-án volt a kenyér világnapja, 
ehhez kapcsolódóan az oviban 
„FEHÉR HETET”  t a r to t tunk .  
Ellátogattunk a Pedró pékségbe, ahol a 
k e d v e s  f o g a d t a t á s  m e l l e t t  
megfigyelhettük, hogy lesz a lisztbõl 
kifli kalács, sós perec. A gyerekek nagy 
örömére kóstolónak még „Katica-
pogácsát” is kaptunk Péter bácsitól. 
Köszönjük a vendéglátást! Katica 
csoportosok
Szeretnénk megköszönni: Bencsik 
Dávid szüleinek az új szõnyeget, 
Minden Csiga csoportos szülõ 
aktivitását a papírgyûjtésben! Péntek 
Kornél és Gombos Gréta anyukájának 
a barkácsoláshoz felhasználható 
eszközöket! Gulyás Petra anyukájának 
a plüssállatokat. Anderle Flóra 
szüleinek a szekrényt, Simon Dóra 
családjának a kimagasló mennyiségû 
papírt, és a többi Süni csoportos 
szülõnek a szorgalmas gyûjtést, 
mellyel elértük az elsõ helyet! 
Köszönet továbbá: Bilisich Zoé, Gecsi 
Emma, Szabó Dalma, Horváth Botond, 
Erõs Panna, Mészáros Mátyás, 
Horváth Márk, Balaskó Adrienn, 
Czéhmester Anna, Varga Adrienn 
szüleinek. A Nyuszi csoportos szülõk 
aktivitását és érdeklõdését, mellyel 
segítették a papírgyûjtést és az 
egészséghetet! Csizmazia Dániel 
anyukájának a hangszertartót, Gombás 
Virág apukájának a társadalmi munkát 
az óvoda udvarán! Szabó Regina 
a n y u k á j á n a k  a  j á t é k o k a t ,  a  
papírgyûjtésben résztvevõ Bölcsõdés 
szülõk segítségét.
Külön köszönetet  szeretnénk 
mondani a Vadrózsa és Gyöngyvirág 
gyógyszertárnak a mérõeszköz 
felajánlásokat! A Vöröskereszt helyi 
a k t i v i s t á i n a k  e g é s z s é g ü n k  
feltérképezése érdekében végzett a 
segítõkész helytállást!
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Önkormányzati hírekÖnkormányzati hírek
2010. augusztus 3-án megtartott 
nyilvános ülésen
Tét Város Önkormányzat Képviselõ-
t e s t ü l e t e  a  H a j t ó  P é t e r  
rendezvényszervezõ úrral kötött 
megállapodást a 2010. július 26-án 
hivatalunkhoz érkezett levél alapján 
felbontotta. Megállapodást kötött a 
BioBeat Record Produkciós I. & Lk. 
Kft.-vel.
Tét Város Önkormányzat Képviselõ-
testülete elfogadta a Helyi választási 
Bizottság tagjait: 
Németh Lászlóné, Hujber Zoltánné, 
Kovács-Major Attila, Trencséni Lajosné, 
Szücs István személyében.
Tét Város Önkormányzat Képviselõ-
t e s t ü l e t e  a  h e l y i  i n g a t l a n o k  
karbantartásának szabályairól szóló 
rendelet tervezetet további átdolgozásra 
javasolta, a hibák kijavítása után ismételt 
beterjesztésre kérte a késõbbiekben. 
Tét Város Képviselõ-testülete döntött 
arról, hogy a megvalósítandó Biogáz 
üzemet építõ és mûködtetõ kft. tulajdon 
részéhez a szellemi apporton felül 
100.000 Ft, azaz egyszázezer forint 
törzstõkével is hozzájárul.
2010. szeptember 21-én megtartott 
ülésen.
Tét Város Képviselõ-testülete a 3/2010. 
(II. 25.) sz. Tét Város Önkormányzat 
2010. évi költségvetésérõl szóló 
rendeletét módosította.
Tét Város Önkormányzat Képviselõ-
testülete elfogadta az önkormányzat 
2010. évi költségvetésének I. féléves 
pénzügyi beszámolóját. 
Tét Város Önkormányzat Képviselõ-
tes tü le te  e l fogadta  a  KKÁMK 
Együttmûködési Megállapodást az 
alábbi kiegészítésekkel:
A közösen fenntartott Intézmény nem 
önálló gazdálkodást folytat, - a 
mindenkor érvényes pénzügyi és 
pénzkezelési szabályoknak megfelelõen 
- az Intézmény gazdasági feladatait Tét 
Város Polgármesteri Hivatala, mint 
önállóan mûködõ és gazdálkodó 
költségvetési szerv látja el. (Ez nem 
é r i n t i  a z  i n t é z m é n y  s z a k m a i  
önállóságát.) Önállóan, illetve a hivatal 
k ö z r e m û k ö d é s é v e l  e l k é s z í t e t t  
költségvetését a fenntartásban részt vevõ 
önkormányzatok nem kizárólagosan 
közös képviselõ-testületi ülésükön 
(költségvetési rendeletük megalkotását 
megelõzõen) hanem külön-külön is 
j ó v á h a g y h a t j á k ,  k ö l t s é g v e t é s i  
rendeletük megalkotását megelõzõen. 
Minden tagintézmény önkormányzata 
ö n á l l ó a n  e l f o g a d h a t j a  a z  

Együttmûködési Megállapodást, de 
amint Tét Város Önkormányzat pénzügyi 
csoportja jelzi, hogy nincs rendben a 
tagiskolák részérõl a finanszírozás, akkor 
közös Képviselõ-testületi ülést kell 
tartani, amit Tét Város Önkormányzat 
Képviselõ-testülete által delegált tagok 
nélkül nem lehet megtartani. 
A közösen fenntartott Intézmény 
költségvetése Tét Város Önkormányzata 
K é p v i s e l õ - t e s t ü l e t é n e k  é v e s  
költségvetési rendeletébe épül be.
2010. október 14-én megtartott 
alakuló ülésen.
A helyi választási bizottság tájékoztatója 
hangzott el a választás eredményérõl, 
megbízólevelek átadásra kerültek, majd a 
polgármester és a képviselõk letették az 
esküt.
Tét Város polgármesteri tisztségét Dr. 
Kukorelli László úr nyerte el 
A Képviselõ-testület tagjai:  Ackermann 
László, Baranyai Zoltánné, Boros Zoltán, 
Hegedüsné Sopf Beáta, Rendes Róbertné, 
Zsolnai Ferenc.
Tét Város Önkormányzat Képviselõ-
testülete  az alábbi  bizot tságok 
létrehozásáról döntött.
Pénzügyi Bizottság, Szociális bizottság, 
Városüzemeltetési Bizottság, Ügyrendi 
Bizottság.
Tét Város Önkormányzat Képviselõ-
testülete döntött a többszörösen 
módosított 5/2007. (IV. 13.) Tét Város 
Önkormányzat Szervezeti és Mûködési 
S z a b á l y z a t á r ó l  s z ó l ó  r e n d e l e t  
módosításáról.
Tét Város Önkormányzat Képviselõ-
t e s t ü l e t e  a  k é p v i s e l õ - t e s t ü l e t  
m e g b í z a t á s á n a k  i d õ t a r t a m á r a  
alpolgármesternek Ackermann László 
Képviselõ Urat választotta meg, 2010. 
október 14-tõl.
Tét Város Önkormányzat Képviselõ-
testülete az Ügyrendi Bizottságban 
elnöknek választotta Zsolnai Ferenc 
képviselõ urat és tagnak választotta 
Baranyai Zoltánné képviselõ asszonyt és 
Boros Zoltán képviselõ urat. 
Tét Város Önkormányzat Képviselõ-
testülete megbízta Dr. Kukorelli László 
Polgármester urat és Bereczkiné Dr. 
Kovács Piroska jegyzõt, hogy a hatályos 
jogszabályoknak megfelelõen az 
SZMSZ átfogó felülvizsgálatát – az 
alakuló ülést követõ 6 hónapon belül – 
végezzék el, illetve az önkormányzat 
területén hatályba lévõ hatályos 
rendeletek jogszabályok alapján a 
felülvizsgálatát szintén végezzék el és 
terjesszék be elfogadásra a képviselõ-
testületnek.

2010. október 27-én megtartott 
ülésén.
Tét Város Önkormányzat Képviselõ-
testülete hozzájárul ahhoz, hogy a 
Marcal folyó jobb parti árvízvédelmi 
r é s z ö b l ö z e t  á r v í z v é d e l m i  
biztonságának javí tása KEOP. 
7.2.1.1/F – 2008 – 0012 tárgyú 
projekttel kapcsolatos megállapodás 
aláírásra kerüljön. 
Tét Város Önkormányzat Képviselõ-
testülete a Gyõr-Moson-Sopron 
Megyei Tûzoltóság, Tét Városi Tûzoltó 
Egyesület és Tét Város Önkormányzata 
között Együttmûködési Megállapodás 
megkötésérõl döntött. A Képviselõ-
testület egyedi elbírálás alapján az éves 
támogatási összegen felül pályázati 
önrészre a tûzoltóságot szükség esetén 
támogatja. 
Tét Város Önkormányzat Képviselõ-
testülete a Pénzügyi Bizottság 
elnökének Rendes Róbertné képviselõt, 
tagjának Hegedüsné Sopf Beáta 
képviselõt és nem képviselõ tagjának 
Hujber Zoltánnét megválasztotta.
Tét Város Önkormányzat Képviselõ-
testülete a Szociális Bizottság 
e lnökének  Baranya i  Zol tánné  
képviselõt, tagjának Hegedüsné Sopf 
Beáta képviselõt és nem képviselõ 
tagjának Vargáné Bandi Máriát 
megválasztotta. 
Tét Város Önkormányzat Képviselõ-
testülete a Városüzemeltetési Bizottság 
elnökének Boros Zoltán képviselõt, 
tagjának Rendes Róbertné képviselõt, 
Zsolnai Ferenc képviselõt és nem 
képviselõ tagjainak Fodor Pálnét és 
Bánfi Lajost megválasztotta. 
Tét Város Önkormányzat Képviselõ-
testülete a Kisfaludy Károly ÁMK 
I s k o l a s z é k é b e  t a g o k n a k  
megválasztotta Ackermann László 
képviselõ urat, Hegedüsné Sopf Beáta 
képviselõ asszonyt és Baranyai 
Zoltánné képviselõ asszonyt. 
Tájékoztató hangzott el, mely szerint: a 
kistérség pályázott az INO felújítására, 
nyert a pályázat és aláírtuk a támogatási 
szerzõdést. Van egy másik projekt is, 
szintén a kistérség a bonyolító, mely 
határon átnyúló együttmûködés 
Csallóközi gesztorság, ez egy 
mintaprojekt lesz, napelemes rendszert 
valósít meg a KKÁMK homlokzatán, 
ami fûtés és melegvíz elõállításánál 
eredményez megtakarítást. Ez egy 80 
millió forintos projekt, melybõl Tétnek 
33,5 millió forint jut. 
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Az „Életet az éveknek „ Téti Nyugdíjasklub 2010. II. félévének pillanatai
Még néhány hét és 
vége az évnek, - 
visszatekintünk a 
rendezvényeinkre a 
klubunk munkájára.
A nyugdíjasklubunk 
1978. áprilisában 

alakult, 33 éves. Minden hétfõn délután a 
Mûvelõdési ház emeleti klubhelyiségében 
jövünk össze, hol többen, hol kevesebben 
mely az idõjárástól is függ. Elõadásokat, 
rendezvényeket szervezünk, vagy csak 
elbeszélgetünk mindennapi gondjainkról, 
bajainkról, örömeinkrõl. A kistérségi 
nyugdíjasklubokkal, a Pannon Nyugdíjas 
Szövetséggel és a Nyugdíjasklubok és 
Idõsek „Életet az éveknek” Országos 
Szövetsége Gyõr-Moson-Sopron megyei 
K l u b t a n á c s á v a l ,  a  h e l y i  c i v i l  
szervezetekkel is jó a kapcsolatunk, 
meghívásokat kapunk rendezvényeikre. 
„BARÁTSÁG” címen mis is visszahívjuk 
õket.
- A költészet napja alkalmából a 
Szerecsenyi Nyugdíjas klubba voltunk 
hivatalosak, ahol Szita Gézáné Annus 
mondott verset, melyet oklevéllel 
jutalmaztak.
- Az Õszirózsa Nyugdíjasklub – 
Sokorópátka – VII. Térségi Dalos 
Találkozójára „Gyere, énekelj velünk” 
meghívását elfogadtuk. A 12 nyugdíjas 
klub 29 szereplõje közül Bognár László a 
II. helyezést ért el, Horváth Lajosné is 
ajándékot, oklevelet kapott.
-  IV. SOKORÓ FESZTIVÁLRA, 
K i s t é r s é g i  n y u g d í j a s  t a l á l k o z ó  
programjára klubonként 10-10 fõt hívtak, a 
Gyõrszemerei Õszirózsa Nyugdíjasklub, 
Nagy Ferenc klubvezetõ szervezésével. Öt 
klubtagunk nagyon szép magyar nótákkal 
és népdalokkal örvendeztette meg a 
meghívottakat. Vendéglátással, oklevéllel 
kedveskedtek a szervezõk a meghívott 
klubtagoknak. Nagyon kellemes együttlét 
volt, örömmel töltött el bennünket a mûsor.
- A jelzõrendszer használatának változásait 
ismertette a klub tagságának és az 
érdeklõdõknek Szalai Lászlóné Adél, a 
T é t i  K i s t é r s é g  S o k o r ó a l j a i  
Önkormányzatának Gyermekjóléti és 
Szociális Intézmény vezetõje.
- A Gyõr-Moson-Sopron Megyei Pannon 
Nyugdíjas Szövetség és a Gyõri idõsügyi 
Tanács által szervezett, a gyõri Városháza 
dísztermében tartott „Idõsek akadémiája” 
képzési napjain 2 fõvel részt vettünk, mely 
az Országos Idõsügyi Tanács megbízása 
alapján jött létre.
A t ö b b  n a p o s  k é p z é s - e l õ a d á s  
meghallgatása után „Idõsek Akadémiája 
2010” DIPLOMÁT kaptunk.
- A Széchenyi István Egyetem, Nyugat 
Magyarországi Egyetem Apáczai Csere 
János kara a Kisalföld napilap és a Pannon 
Nyugdíjas Szövetség által szervezett 

N Y U G D Í J A S  E G Y E T E M  
elõadásaira ugyancsak minden 
esetben 2 fõ nyugdíjasklub tagunk 
vett részt. Az elõadássorozat 
befejeztével „Nyugdíjas Egyetem” 
OKLEVELET kaptunk. Ezek az 
elõadások nagyon tanulságosak, 
hasznosak voltak. Egy csoda amit a 
nyugdíjasok összehozunk, mintát 
adunk a fiataloknak.
- A Petz Aladár Megyei Oktató 
Kórház Pulmonológiai Gondozó 
TÜDÕSZÛRÕ vizsgálatot szervezett, 
( dagana t  é s  TBC i r ányban)  
városunkban. Nyugdíjasklubunk 
tagjai az alõzõ évekhez hasonlóan 
vállaltuk az adminisztrációs munkát.
- Idõközben köszöntöttünk egy 80 és 
90 éves klubtagunkat, oklevéllel, 
ajándékkal, virággal.
- Sajnos három klubtagunkat 
elkísértük az örök nyughelyükre.
- Az IDÕSEK HÓNAPJA alkalmából 
mindkét templomban mise ill. 
istentisztelet volt a nyugdíjasokért az 
elõzõ évekhez hasonlóan. Ezúton is 
szeretnénk megköszönni Deák Ágota 
lelkészasszonynak és Kántor Antal 
kanonok úrnak, hogy imádkoztak az 
idõsekért.
- A Nyugdíjas Klubok és Idõsek 
„Életet az éveknek” Országos 
Szövetségének alapító tagja klubunk, 
e z é r t  B u d a p e s t e n  a z  
ORSZÁGHÁZBAN rendeze t t  
„Idõsek köszöntésére meghívást 
kaptam a Gyõr-Moson-Sopron 
Megyei Klubtanáccsal  10 fõ 
részvételével, Zsámbokiné Budai 
Anna a klubtanács elnökének a 
vezetésével.
Elhangzott az elõadáson, hogy ne 
csak egy napon. X. 1-ére figyeljenek a 
település vezetõi, - ismerjék el a klub 
tevékenységét, szeressék az öregeket, 
most az idõskor olyan szakasz, melyet 
méltósággal kell, hogy megérjünk. 
Figyelmet fordítsanak az idõs 
g e n e r á c i ó k r a ,  a  n y u g d í j a s  
m o z g a l o m r a ,  k a p c s o l a t o t  
teremtsenek a civil szervezetekkel az 
idõsek megbecsülésével-
- A megyei klubtanács szervezésével 
ez évben is több alkalommal volt 
kihelyezett klubvezetõi tanácskozás , 
t o v á b b k é p z é s  k i r á n d u l á s s a l  
egybekötve. Ilyenek voltak: Hévizen 
a Majcsik szállóban2 napos, a 
Lébényi nyugdíjas klub meghívására, 
vendéglátással és a Székesfehérvári 
Nyugdíjasklub idegenvezetésével.
- Már a harmadik éve, hogy 
márciusban és októberben 4-5 orvosi 
elõadásra kerül sor, melyet a helyi 
V ö r ö s k e r e s z t , ,  a z  „ E g y ü t t -
egymásért” Egyedül Élõk és 

Nyugdíjas Klub Egyesület és az „Életet az 
éveknek” Téti Nyugdíjas klub közösen 
szervezte, Zsolnai Ferenc képviselõ úr 
közremûködésével. Az elõadások elõtt 
szûrõvizsgálatokra volt lehetõség.
- Meghívást kaptunk 2 fõre a Gyõr-Moson-
Sopron Megyei Pannon Nyugdíjas Szövetség 
által a gyõri Városháza dísztermében 
r e n d e z e t t  n o v e m b e r  1 0 - i  m e g y e i  
díszünnepségre.
- Tét város nyugdíjasai ugyancsak meghívást 
kaptunk 2010. november 15-i Idõsek napi 
ünnepségre.
- Pályázatot adtunk be a Gyõr-Moson-Sopron 
Megyei Közgyûléshez, mely sikeres elbírálást 
kapott a GENERÁCIÓK – Három nemzedék – 
találkozója címen.
A Mórichidai Nyugdíjas Klub tagjait hívtuk 
meg, a Sokoróaljai Segítõ Kéz Egyesület 
tagfait és a Téti KKÁMK Sajátos nevelési 
igényû 7-8. osztályos tanulóit, melyre 2010. 
november 17-én kerül sor.
- az ÁDVENTI rendezvénysorozatban „Azok 
a régi szép idõk” II. kiállítást rendezzük meg a 
Múzeumban, Langné Balázs Ilona Ilike 
segítségével, melyre ezúton is szeretettel 
hívjuk és várjuk a Múzeumi látogatókat.
- Több nyugdíjas társunknak is van színház 
bérlete a Gyõri Nemzeti Színház elõadásaira.
Köszönjük a Téti Önkormányzat Képviselõ 
Testület anyagi támogatását. Köszönjük 
továbbá a  Kisfaludy Károly ÁMK 
igazgatójának, hogy a Mûvelõdési Ház 
klubhelyiségét térítésmentesen a klub 
összejövetelein rendelkezésre bocsátja és a 
Ház munkatársainak az önzetlen segítségét a 
klub részére. A klubunk tagjainak és minden 
közremûködõnek, akik a nyugdíjas klubnak 
munkáját segítették bármilyen módon, ezért 
köszönetet kell mondanunk.
Ha elfáradtál, mert elmúltak az évek,
Ne csüggedj, keress a korodnak megfelelõ 
szépet.
Ami mellett fiatalon elmentél rohanva,
Most ráérsz megnézni, botra támaszkodva
Nevess, szeress, a bajt soha ne keresd,
Örülj a mának, holnap már rosszabb is lehet.
Keress barátokat, bánatodat oszd meg.
Ha osztasz bármit is, egyre kevesebb lesz.
Soha ne hidd, hogy sorsod a legrosszabb,
Mindenki magát hiszi a legnyomorultabbnak.
Légy vidám - mert teljesen mindegy –
Az élet úgysem áll meg, és úgy sokkal 
könnyebb.
Ne sajnáld magad, légy arra büszke,
Sok mindent átéltél, és mégsem tört össze.
És mert visszahozni semmit sem lehet,
Fogadd el így, és élj emberhez méltó, derûs 
nyugdíjas életet.
K e l l e m e s  k a r á c s o n y i  ü n n e p e k e t ,  
eredményekben gazdag új esztendõt, jó 
egészséget kívánunk minden kedves klub 
tagunknak és városunk lakosságának:
Tisztelettel:
 Balassa Dezsõné nyugdíjas klub vezetõ
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Társaság munkavállalóit, mint a darukötözõ, nehézgépkezelõ 
és volframelektródás hegesztõ. Júniusban 61 fõ szerezte meg 
a darukötözõ bizonyítványt, szeptember és október 
hónapokban pedig 87 résztvevõ tett tanúbizonyságot a 
nehézgépkezelõ és hegesztõ tanfolyamok során sikeresen 
elsajátított ismeretekrõl írásbeli, szóbeli és gyakorlati 
vizsgák alkalmával.
A Jedlik Középiskola a fizikai állomány tudásfejlesztését 
célzó CNC forgácsoló OKJ-s képzés mellett a szellemi 
munkát végzõk számára indított akkreditált ECDL program, 
valamint CAD-CAM informatikus és Logisztikai ügyintézõ 
képzések keretében rész-szakképesítések megszerzését tette 
lehetõvé. A Jedlikes képzésekre 46 munkavállaló került 
beiskolázásra.  
A tanfolyamok jellemzõen pénteki napokon folytak, 
igazodva a hivatalos munkaidõhöz. A 135 munkatárs nagy 
része a teljes projektidõszakot képzésben töltötte: voltak, 
akik 2 tanfolyamon is részt vettek, illetve olyanok is – mint a 
CNC-forgácsoló, volframelektródás hegesztõ és logisztikai 
ügyintézõ képzés esetén –, akik a tanfolyamok magas 
óraszáma miatt a projekt kezdetétõl annak lezárultáig 
folyamatos oktatásban részesültek.
Az eddig befejezõdött tanfolyamok mind azt bizonyítják, 
hogy a résztvevõk sikerrel és jó eredménnyel sajátították el a 
képzések során tanultakat. A Társaság vezetése bízik abban, 
hogy a megszerzett tudás, készségek és a tapasztalatok valódi 
értéket teremtenek nemcsak a munka, de a résztvevõk 
mindennapi élete során is.

2 0 1 0 :  a  k é p z é s e k  é v e

A projekt az Európai Unió támogatásával, az Európai 
Szociális Alap társfinanszírozásával valósul meg.

Biztonságban akar élni?
Végeztesse el a gázberendezései 5 évente 
kötelezõ felülvizsgálatát. A 2004. év jan. 
01-én életbe lépett és 2006-2008. évi 
módosított XL. törvény (GET) 89. § (6) 
bekezdése szerint: „A csatlakozóvezeték 
és a felhasználói berendezés üzemképes és 
biztonságos állapotban tartására az 
ingatlan tulajdonosa köteles. Ennek 
megfelelõen köteles gondoskodni azok 

rendszeres karbantartásáról, javításáról és szükség szerinti cseréjérõl. A 
csatlakozóvezeték és a felhasználói berendezés mûszaki-biztonsági 
felülvizsgálatának részletes szabályait – beleértve a felülvizsgálat 
gyakoriságát is – külön jogszabály tartalmazza.”
GÁZ CSATLAKOZÓ VEZETÉKEK ÉS FOGYASZTÓI BERENDEZÉSEK 
LÉTESÍTÉSI ÉS ÜZEMELTETÉSI MÛSZAKI-BIZTONSÁGI 
SZABÁLYZATA
 „6.3.1. A felhasználó, fogyasztó által kezdeményezett legalább 5 évenként 
esedékes mûszaki-biztonsági felülvizsgálat.
A jogszabály /2008. évi XL. törvény (GET) 89.§ (6) bekezdés/ értelmében a 
csatlakozó vezeték és a gázfogyasztó berendezés idõszakos felülvizsgálatának 
elvégeztetése a tulajdonos kötelessége. Ezt a kötelezettségét az ingatlan 
bérlõjére, használójára, üzemeltetõjére átháríthatja.”
Cégünk térítés ellenében elvégzi e vizsgálatokat, melyrõl felülvizsgálati 
bizonylatot ad. Az idõszakos felülvizsgálat 1 készüléknél 3.000.- Ft, a 
második készülék + 2000.- Ft, de ennél több készülék esetén a teljes 
felülvizsgálat maximálisan bruttó 6.000.- Ft. Óvja saját és mások életét és 
anyagi javait!
További információ a 06-30-512-34-44-es telefonszámon.

Teljeskörû útinformáció! Hívja a fenti 
telefonszámokat.

Úthibák bejelentése, útviszonyok 
lekérdezése

 (útlezárás, elterelés, téli útviszonyok stb).
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Ilyenkor évvégén egyik legfontosabb teendõnk 
a tûzoltós naptárak kihordása Tét Város 
lakóinak. Mire ezt az írást olvassák, remélem a 
2011-es naptár is mindenkihez eljutott már. 
Szeretném röviden bemutatni mi is történt 2010-
ben Tét Város Tûzoltó Egyesülete háza táján.
2010-ben 24 alkalommal vonultunk káresethez. 
A beavatkozások sok félék voltak, többségében 
az idei rendkívüli idõjárás adott munkát nekünk. 
A mûszaki mentések elakadt gépkocsik 
kiszabadításával kezdtük, az év során többször 
kellett viharok után letört fákat utakról 
eltávolítanunk, az árvízi védekezésben is részt 
vettünk Bõnyben. A nyáron sok gondot okozott a 
rengeteg esõ, többször szívattunk vizet 
pincékbõl, garázsokból. Volt lakástûz avartûz, 
gépkocsi árokból kiszabadítása, segítségnyújtás 
a Gyõri Tûzoltóságnak. 
M á j u s b a n  A b d á n  v o l t u n k  t e r ü l e t i  
tûzoltóversenyen, szeptemberben pedig 
Gyõrszemerén volt a vizes gyakorlat. Melyen 
részt vett rajtunk kívül Árpás, Gyõrszemere, 
Koroncó tûzoltó egyesülete is. Minden hónap 
elsõ szombatján tartunk gyakorlást , ezenkívül 
karbantartásra, javításokra , szertár körüli 
t evékenységekre  ,  ve r senyek  e lõ t t i  
felkészülésekre többször is összejövünk. 
Folyamatban van egy kisgépkezelõi tanfolyam 
i s  G y õ r s z e m e r e ,  P a n n o n h a l m a ,  
Veszprémvarsány, Tét részvételével. Ennek mi 
vagyunk házigazdái.
Az idén is állítottunk májusfát az óvodásokkal, 
majd ahogy illik május végén ki is döntöttük. Az 
idén elõször volt városi gyermeknap is, több téti 
civilszervezet részvételével. Mindannyian jól 
éreztük magunkat, felnõttek gyerekek egyaránt. 
A Városnapon mûszaki mentés bemutatót 
t a r t o t t u n k .  A z  i s k o l á s o k n a k  k i í r t  
katasztrófavédelmi vetélkedõre is segítettük a 
felkészítést.
Folyamatosan  vár juk  o lyan f ia ta lok  
jelentkezését akiket érdekelnek a tûzoltós 
dolgok,  és  sz ívesen részt  vennének 
egyesületünk munkájában. A versenyeken 
képviselnék városunkat és egyesületünket. Az 
iskolai és ifjúsági csapatba jelentkezni lehet 
Csóka Csabánál egész évben a 06 – 30 / 628-
0346 -os telefonszámon.  Az iskolás 
kategóriában 6-7-8. osztályosok jelentkezését 
várjuk, az ifjúsági kategóriába pedig 8. 
osztályból kimaradtakat 18 éves korig.
A tûzoltóverseny mindig májusban kerül 
megrendezésre, így jó volna ha a jelentkezni 
szándékozók legkésõbb márciusig jeleznék 
szándékukat, hogy amikor az idõjárás engedi el 
lehessen kezdeni a versenyre való felkészülést
Szeretném megköszönni azok segítségét, akik 
az „elmúlt” év során támogattak bennünket, a 
Téti Takarékszövetkezetben lévõ 59800091-
10006162 számú bankszámlánkra befizetett 

összegekkel, vagy a 2009. évi adójuk 1%-ával. A felajánlott adó 1 %-ból 
befolyt összeget tûzoltóeszközeink, védõfelszereléseink, és a szertár 
bútorzatának gyarapítására fordítottuk. Nemsokára újra itt lesz az 
adóbevallás ideje, kérjük a továbbiakban is támogassanak bennünket 
adójuk 1 %-ával is!

Adószámunk: 18529887-1-08
Amennyiben a naptárral vagy az egyesülettel kapcsolatban bármilyen 
észrevételük vagy kérdésük van, kérem a 06 - 20 / 3345-319 
telefonszámon (Varga Miklós Zsolt) szíveskedjenek jelezni felém.
A naptáron rajt vannak a fontosabb telefonszámok melyeket szükség 
esetén hívni lehet. A múltban már kértük önöket, hogy az ügyeletes 
telefonunk számát(06-20/5698-307) tegyék bele mobiltelefonjukba , 
vagy vezetékes telefonjuk közelében helyezzék el , hogy szükség esetén 
bármikor hívni tudjanak bennünket.
A téli idõszakban kérjük fokozottabban figyeljenek a tüzelésre és a 
gyúlékony anyagok tárolására, hogy a tûzeseteket elkerüljék. A 
közlekedésben pedig az utak síkosságára a balesetek megelõzése 
érdekében 
Köszönetet mondunk minden kedves támogatónknak, hiszen nekik 
is köszönhetõ, hogy egyesületünk mûködni és fejlõdni tudott az 
elmúlt pár év során. Kérjük továbbra is maradjanak mellettünk! 
Köszönjük, hogy támogatják munkánkat, hiszen hatékony 
mûködésünk közös érdek.
Tét Város Minden Lakójának Kellemes Karácsonyi Ünnepeket és 
Eredményekben Gazdag Békés Boldog Új Esztendõt Kíván:
Tét Város Tûzoltó Egyesülete nevében Varga Miklós Zsolt elnök

Év végi számvetés a tûzoltó egyesületnél
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Csillagfény Téti Majorette Egyesületben végzett munka és eredménye 2010-ben
Év vége felé az ember visszatekint az elmúlt évre és mérleget készít az év 
teljesítményérõl. Ezt teszem én is az egyesületünkben végzett munkáról, 
eredményérõl és meg szeretném osztani a kedves olvasóval.
A 2010-es évben is nagyon sokat dolgoztunk, hiszen a versenyekre, 
szereplésekre való felkészülés adja a követelményeket és az erõt a 
munkánkhoz. Ez az év is sok szép sikert és eredményt hozott. Nálunk a 
versenyek megrendezésére tavasszal és õsszel kerül sor. Ezért a tél sok-sok 
munkával telt el.
Március a kezdõk számára jelentett megmérettetést, ahol a kicsik szépen 
teljesítettek, mert a kezdõ csapatunk elsõ helyezést ért el. Egyéniben Benki 
Mónika 2, párosban Szalay Boglárka – Benki Mónika 2., Sallai Barbara – 
Szabó Stella 3., Szabó Renáta – Szabó Veronika 3. helyezéssel térhetett haza. 
Ebben a hónapban volt a sport twirling verseny is, ahol kötelezõ elemeket 
kell elõadni. Ebben egyéniben Hunyadvári Klaudia 2., Papp Barbara 3., 
Török Dzsesszika 8., párosban: Hunyadvári Klaudia – Pénzes Rebeka 1., a 
Tini Girls csapat 1 helyezést ért el.
Áprilisban Mosonmagyaróváron a csapatok területi versenyén a Golden 
Girls csapat 1, a Tini Girls csapat 3, a Littlie Girls csapat szintén 3. helyezett 
lett. Itt került átadásra az egyéni kategóriában legtöbbet szerepelt versenyzõ 
díja, amelyet Dr Medgyasszay László adott át Tét versenyzõjének, aki nem 
más, mint Lampert Tamara.
Júniusban Horvátországban, Porec városában léptünk fel, ahol Nemzetközi 
Majorette Találkozót szerveztek. A Tini és Golden Girls csapattal neveztünk 
be, akik 6. illetve 7. helyezést értek el. Egyéniben Hunyadvári Klaudia 7., 
párosban Horváth Melinda – Csizmazia Petra 8. helyezett lett. Nagyon szép 
helyen voltunk, szállásunk a tenger partján volt, így közelrõl csodálhattuk a 
tenger kékségét és a naplementét.
A kicsikkel júliusban Borgátán táboroztunk, ahol Király Viktória 
segítségével tökéletesítették a gyerekek a botforgatást. Itt új koreográfiát is 
tanultunk, mert készültünk a jánossomorjai fesztiválra, ahol a zenekarral 
együtt léptünk fel.
A nyár elteltével szeptemberben folytattuk a rendszeres munkát. Örömünkre 
12 elsõssel bõvült létszámunk, akik boldogan jönnek a próbákra. Így négy 
csapattal dolgozunk. Sajnos nagylányaink a Golden Girls csapat tagjai nem 
tudnak rendszeresen részt venni a próbákon, mert egy részük dolgozik, a 
többi tanul, készül az érettségire, vagy már felsõfokú tanulmányaik 
messzebb szólították õket, ha tehetik meglátogatnak bennünket.
Õsz az egyéni, páros és mini formációk versenyének évszaka. Október 30-án 

került megrendezésre Tápon a területi verseny, 
ahonnét szép eredményekkel térhettünk haza. 
Nagylányaink közül Horváth Melinda és Csizmazia 
Petra párosban elsõ helyezést ért el, Papp Barbara 4. 
lett. Junios korcsoportban Hunyadvári Klaudia 4., 
Cadett  korcsoportban Benki Mónika 3., Sallai 
Barbara 6., Szalay Boglárka 7. helyezést ért el. 
Párosban: Szabó Stella –Sallai Barbara 6., Benki 
Mónika – Szalay Boglárka 7., Drobina Hajni és 
Horvát Tímea 8. helyezéssel térhetett haza.

A munkában nem lazítottunk, mert november 13-án 
Várgesztesen került megrendezésre a Magyar Majorette Szövetség által a 
Nemzetközi Majorette Találkozó. Szlovákiából, Csehországból és 
Magyarország területérõl vettek részt, összesen 285-en. Egyéni, páros és 
mini formáció kategóriákban mérhettük össze tudásunkat. Tõlünk 
egyéniben Senior korcsoportban Csizmazia Petra 8., Junior korcsoportban 
Hunyadvári Klaudia 10., Cadett korcsoportban Szalay Boglárka, Berki 
Mónika, Sallai Barbara is szépen teljesített. Párosban Horváth Melinka 
Csizmazia Petra 5., Szabó Stella – Sallai Barbara 12., Benki Mónika – Szalay 
Boglárka 14. helyezést ért el.
Mini formációban a Tini Girls csapat vett részt, akik a IV. és V. helyet tudták 
megszerezni. A lányok szépen helyt álltak, gratulálunk nekik.

Köszönöm Horváth  Mel indának ,  
Csizmazia Petrának és Hunyadvári 
Klaudiának, hogy segítettek a kicsik 
felkészítésében.
Köszönjük támogatóinknak a segítségét, 
hogy ennyi szép helyen és versenyen 
vehettünk részt.

Köszönjük azoknak, akik adójuk 1 %-át 
nekünk adták, és ezúton kérjük további 

támogatásukat is. 
89.600.-Ft jött össze, 

amibõl ruhákat szeretnénk készíttetni.
Kérjük és várjuk mindazoknak a segítségét, 
akiknek tetszik a majorettek munkája és 
sz ívén  v ise l ik  a  egyesüle t  ügyét .  
Támogatásukat elõre is köszönjük és 
mûsorainkkal, eredményeinkkel próbáljuk 
viszonozni kedvességüket.
Az ünnepek közeledtével szeretnék minden 
egyesületi tagnak, hozzátartozóiknak, 
támogatóinknak és az olvasóknak békés, 
áldott ünnepeket, eredményekben, sikerekben 
gazdag boldog új évet kívánni.
Tisztelettel: Czifrik Sarolta csoportvezetõ 

A Magyar Vöröskereszt Téti 
A l a p s z e r v e z e t e  n e v é b e n  
köszönöm az új és régi véradóink 
önzetlen segítségét. Jövõre is 
várjuk õket és az új véradókat 

egyaránt! Köszönöm aktivistáink egész évi 
munkáját! Kérem, hogy 2011-ben is 
ugyanilyen lelkesedéssel segítsék a 
Vöröskereszt munkáját. Várjuk az új 
aktivisták jelentkezését is, akár fiatal, vagy 
nyugdíjas. Áldott szép karácsonyt, és Békés 
Boldog Új Évet kívánunk Tét minden 
lakosának!  
".......a szabad cselekvés mindig magasabb 
rendû,mint a kötelességbõl végzett....." 
( Rudolf Steiner)   Vargaáné Bandi Mária

 
VÉRADÁSOK 2011-ben: 

március 02. szerda
szeptember 08. csütörtök
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A  M á l t a i  
Szeretetszolgálat Téti 
Csoportja október 24-én 
Gálaest Kolontárért, 
rendezvényt szervezett.
A z  e s t  s z e r e p l õ i :  
Táncosok, kicsik és 
nagyok, Majorettek, a 
Dalkör,  az If júsági  
Fúvószenekar, a Gyõri 
N e m z e t i  S z í n h á z  
e l õ a d ó m û v é s z e :  
Venczel-Kovács Zoltán. 
Az est bevételét, 191 ezer 
forintot  elvi t tük és 

átadtuk Tilli Károlynak Kolontár polgármesterének. A polgármester hálás szívvel 
köszönte a kis falu nevében. Mikor mi, 1 hónappal a katasztrófa után ott jártunk, a 
látottak alapján, el se tudjuk képzelni, mi volt ott, akkor! Mi már az eltakarított 
utcákon mentünk, igazából az a rész, ahol az iszap áthaladt, csak messzirõl láttuk, 
bár lehetõség lett volna megnézni, de azt hiszem, így is épp eleget láttunk!
Visszafelé meglátogattuk a Jézus Ösvénynél Mária Kútját. Ez a ,,vörös patak,, és 
a vasút között található, ahol 
mindent vastagon lepett még a 
megszáradt iszap, de a Szent kút 
körül, gyönyörû zöld a fû, és 
minden régi meszelés hó fehér! 
Magát a kutat meglátogatta a 
vörös folyam, de valamiért, azt a 
részt kikerülte. 
Mondhatnám, aki nem hiszi, 
járjon utána, mi utána jártunk!
Köszönjük mindenkinek, aki 
támogatta általunk Kolontárt, 
biztos vagyok benne, jó helyre 
k e r ü l  a z  a  p é n z ,  a m i t  
összegyûjtöttünk. Azt hiszem, aki látta az elõadást, nem csalódott, hiszen egy 
szép estét töltöttünk együtt, a jóért. 

Köszönettel:B. Nagy Éva MMSz Téti Csoportvezetõ

Gálaest Kolontárért...Gálaest Kolontárért... Nyár-õsz  az Idõsek Napközi Otthonában
Nyáron ismét 
rövid kirán-
dulásokat tet-
t ü n k  T é t  
k ö r n y é k é n .  
E g y - e g y  
d é l e l õ t t  
lehetõségünk 
volt eljutni pl. 
P é r r e  a  
repülõtérre,  
G y õ r b e  a  
f e l ú j í t o t t  
S z é c h e n y i  
térre. Kántor 

Antal kanonok úr jóvoltából a rábaszentmihályi és a 
rábacsécsényi templomot ismerhettük meg. Két elkerült 
társunkat látogattuk meg a gyõrújbaráti és attyapusztai idõsek 
otthonában. Nagy szeretettel és készségesen fogadtak 
bennünket a dolgozók mindkét helyen. 
Szeptemberben elkezdtük az õszi díszítéseket, és már az 
ádventi vásárra készülõdést. Az Idõsek Világnapja elõtti hét a 
jókedv és a nótaszó jegyében telt. Meglátogatott bennünket 
Rákász Edit mórichidai védõnõ, aki harmonikázott nekünk. 
Nagy Erika és családja jóvoltából Laci bátyja vendégházában 
tölthettünk el egy nagyon kellemes délelõttöt, ahol 
nosztalgiáztunk, bográcsban paprikás krumplit fõztünk. 
Büszkék vagyunk rá, hogy városunkban van egy hely, ahol 
megõrizték a régmúlt tárgyait, berendezéseit hogy a falusi 
túrizmus része legyen. Köszönjük, és ajánljuk mindenkinek, 
aki teheti, nézzen be ide, megéri!
Bemutatkozott nekünk Tét új polgármestere, Dr. Kukorelli 
László.  Türelmesen végighal lgat ta  ügyes-bajos  
problémáinkat, és válaszolt a kérdéseinkre.
Mindenszentek elõtt, aki nem tudott vásárolni koszorút, annak 
segítettünk készíteni. Töklámpásokat faragtunk, és díszítettük 
vele az otthont.
Novemberben Deák Zoltán téti hegymászó mesélt nekünk a 
hegymászási élményeirõl. A nyáron megmászta a Mont Blanc-
t, amirõl csodaszép képeket vetített nekünk. Ezúton is 
köszönjük, és várjuk a következõ élménybeszámolóját.
Ezúton szeretnénk áldott karácsonyi ünnepeket, és boldog új 
évet kívánunk minden idõsnek, és Tét lakosságának!

Vargáné Bandi Mária

Kedves olvasóink, weblapunk www.vk-tet.bibl.hu folyamatosan frissül,
Újabb téti információkkal és képgalériákkal, meghívókkal!

Novemberben felkerült:
1) 2010. Programok adventtõl karácsonyig Téten 
2) Új könyveink 
3) 2010. Idõsek köszöntésének képei 
4) 2010. Hajnalcsillag Dalkör estjének képei 
5) 2010. október 24-i mûsor Kolontárért Téten 
Internetes képgalériánk is bõvül:
1)  2010. Idõsek köszöntésének képeivel,
2)  2010. Hajnalcsillag Dalkör estjének képeivel,
3)  2010. október 24-i mûsor Kolontárért Téten,
4)  2010. október 22-i ünnepi mûsor képeivel.

Boldog, békés karácsonyi ünnepeket és szeretetben,
egészségben töltött boldog új évet kívánunk!

Jövõre is várjuk 1/4 órás ingyenes internettel napi, heti-
 és havilapokkal, új könyvekkel és sok szeretettel a könyvtárban!

ÍZELÍTÕ ÚJ KÖNYVEINKBÕL:
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Az elveszett emlékek! 
Vannak, az embernek rossz napjai, mikor 
úgy érzi mély gödörbe került! A világ 
összeesküdött ellene, és akármibe fog 
semmi sem sikerül! Ilyenkor szeretne 
elbújni, és kizárná a világot, mintha az nem 
is létezne. Számomra egy ilyen nap október 
huszonegy, az eltávozott fiam születésnapja. 
Szándékosan nem írtam azt, hogy meghalt, 
vagy elhunyt, mert Ö mindig velem van, 
csak nem látom! Amióta a gyermekeim 
elhagyták a házat, és a maguk útját járják, 
üres a gyerek szoba, és itt tartjuk a családi 
relikviákat, a családi fényképalbumokat. 
Rossz napjaimon ide szoktam elbújni. A régi 
fényképek nézegetése közben felidézõdnek 
bennem a fotókhoz tartozó történések . A 
balatoni nyarak, a gyönyörû tájak ahol 
túráztunk , a szép Magyar városok, ahol 
jártunk! Az emlékek felidézése feltölt, és új 
erõt ad, és optimistává tesz, hogy nem 
szabad feladni! Nézem a televízióban a 
vörös iszap okozta károkat. Szörnyülködök, 
sajnálkozok, és amiben tudok, segítek, 
pénzel, adománnyal próbálom, enyhíteni az 
ott lakok veszteségeit Az össze fogás épít 
majd új házakat, amit a jó emberek 
adományaiból be is lehet rendezni. Az élet 
elõbb utóbb visszatér a régi kerékvágásba, 
csak az elpusztított emlékeket nem lehet 
vissza adni! Az elpusztult a családi fotók, a 
kedvenc tárgyak, olyanok, amitõl a gazdája 
semmiért sem vált volna meg, ami másnak 
talán kacat volt, de neki egy kedves emléket 
jelentett! Lehet, hogy sokan ezt másképpen 
gondolják, vagy én vagyok egy kicsit 
szentimentális, de szerintem emlékek 
nélkül nagyon nehéz az élet! ZS F
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